
Rada Miejska 

w Nowym Mieście Lubawskim 

 

P r o t o k ó ł   Nr  III/2006 

 

z III-ciej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 18 grudnia 2006 r. 

w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 18,15 , a zakończono o godz. 19,05. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

( Lista obecności radnych stanowi Zał. Nr 1 do protokołu). . 

( Lista obecności gości stanowi Zał. Nr 2 do protokołu).  

Obrady  prowadził  -  Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz                                                      -  Alina Kopiczyńska  

-  Zastępca Burmistrza                                     - Katarzyna Kaniewska 

-  Skarbnik Miejski                                           -  Maria Wróblewska 

-  Radca Prawny                                               -  Dionizy Szwedowski  

- Kierownik  Referatu Organizacyjnego          -  Dariusz Sobaszkiewicz 

 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2.  Wybór sekretarza obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z II - giej sesji Rady Miejskiej. 

5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Sekretarza Miejskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście  

    Lubawskim. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Związku Gmin Ziemi Nowomiejskiej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Miasta Nowego Miasta Lubawskiego na  

      Walne Zebrania Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy. 
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12. Przyjęcie opinii w sprawie koncepcji przebudowy kładki dla pieszych przez rzekę Drwęcę  

      w ciągu ul. Wodnej. 

13. Zakończenie sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski, 

stwierdzając na podstawie listy obecności, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady są 

prawomocne.  

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  na sekretarza obrad zaproponował  radnego – 

Ryszarda Kordalskiego. Rada Miejska  przy 15 głosach "za" wybrała radnego Ryszarda 

Kordalskiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

Rada Miejska nie wprowadziła zmian do porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad. 

 

Ad. pkt. 4 

Protokół  z II- giej  sesji Rady Miejskiej był wyłoŜony do wglądu w Referacie Organizacyjnym  

Urzędu Miejskiego, jak równieŜ przed sesją, a radni mieli moŜliwość zapoznania się z jego treścią. 

Protokół z II-giej   sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską  przyjęty jednomyślnie ( przy 

15 radnych biorących udział w głosowaniu). 

Ad. pkt. 5 

Radna – K. Wysokińska 

zapytała czy w zarządzeniu z dnia 8 grudnia 2006 r. w sprawie powołania Zastępcy Burmistrza 

Miasta Nowego Miasta Lubawskiego chodzi o powołanie czy o rezygnację. 

Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska 

o jedno i drugie. W ustawie o samorządzie gminnym jest taki zapis, który mówi, Ŝe odwołanie Z-

cy Burmistrza następuje w momencie powołania jego następcy. Toczone były dyskusje z 

poprzednim Z-cą Burmistrza p. Blankiem, który sugerował szybką decyzję co do jego osoby,  

bo nie ukrywał, Ŝe chce mieć świadomość jakie będzie moje stanowisko. Prowadził teŜ rozmowy 

w innych samorządach, Ŝeby zostać powołany na stanowiska. Przychyliłam się do jego prośby 

odwołując go ze stanowiska Z-cy Burmistrza w momencie powołania na to stanowisko p. 

Sekretarz Kaniewskiej, która wg. wstępnych ustaleń miała pełnić tylko i wyłącznie funkcję 
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Sekretarza Miasta, co nastąpi po odwołaniu jej przez Radę Powiatu Nowomiejskiego. Po 

desygnowaniu jej na to stanowisko w mieście po prostu ustanie zapis, który mówi, Ŝe pełni teŜ 

funkcję Z-cy Burmistrza. Na dzień dzisiejszy została p. Kaniewska zatrudniona na 1/8 etatu tylko 

popołudniami po godzinie 15-tej słuŜy nam radą, Ŝebym po prostu ja czuła wsparcie i pomoc ze 

strony przyszłego Sekretarza Miasta.  

Radny – B. Cieplak  

Czy od strony prawnej zatrudnienia nie występuje konflikt interesów. Pani Kaniewska jest 

Sekretarzem w Starostwie Powiatowym i pełni funkcję do końca roku, a teraz zostaje Z-cą 

Burmistrza, nie rozumiem tego. Czy nie potrzeba w trym układzie zgody starosty? 

Z-ca Burmistrza – K. Kaniewska 

Zgoda starosty nie jest w tym momencie wymagana. Pracownik moŜe pracować u kilku 

pracodawców, jeŜeli nie koliduje to z jego zadaniami. W tym układzie nie zachodzi taka kolizja. 

Rada przyjęła informację Burmistrza Miasta. 

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej stanowi Zał. Nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt. 6 

Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska przedstawiła wniosek w sprawie powołania Katarzyny 

Kaniewskiej na stanowisko Sekretarza Miejskiego uzasadniając: Pani Sekretarz Powiatu Katarzyna 

Kaniewska kończy swoją funkcję z datą jej odwołania- 28.XII. przez Radę Powiatu i tym samym z 

dniem 29.XII. moŜe zostać powołana na stanowisko Sekretarza Miejskiego. Chciałabym prosić 

państwa o to, abyście wyrazili państwo na to zgodę. Wydaje mi się, Ŝe to jest jak najbardziej osoba 

odpowiedzialna, kompetentna i mająca wszelkie kwalifikacje do sprawowania tego urzędu. 

Wniosek na piśmie stanowi zał. Nr 3a do protokołu.  

Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Sekretarza Miejskiego. 

 Rada Miejska przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymujących podjęła uchwałę w powyŜszej 

sprawie. 

UCHWAŁA Nr III/6/06 – stanowi zał. Nr 4 do protokołu . 

Ad. pkt. 7 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 głosach „za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 

UCHWAŁA Nr III/7/06 – stanowi zał. Nr 5 do protokołu . 
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Ad. pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski stwierdził, iŜ zgodnie z sugestią 

radnych  powołane zostaną jeszcze 3 komisje stałe, a ewentualne prace nad statutem odbędą się w 

terminie późniejszym. 

Radni zadeklarowali się do pracy w stałych komisjach Rady Miejskiej – Zał. Nr  6   do 

protokołu. 

Radni zgłosili kandydatury na przewodniczących i wiceprzewodniczących komisji: 

Komisja do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych : 

Ryszarda Kordalskiego na przewodniczącego, 

Jana Kopiczyńskiego na wiceprzewodniczącego, 

Komisja Zdrowia, Oświaty i Kultury : 

Mariola Orzechowską na przewodniczącą , 

Stefana Zielińskiego  na wiceprzewodniczącego, 

Komisja Porządku Publicznego, Ochrony PrzeciwpoŜarowej i Ochrony Środowiska: 

Henryka Mączkowskiego na przewodniczącego, 

Adama Kłosowskiego na wiceprzewodniczącego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 głosach „za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 

UCHWAŁA Nr III/8/06 – stanowi zał. Nr 7 do protokołu . 

 

Ad. pkt. 9 

Radna – L. Karczyńska 

Rozmawialiśmy na temat zmiany statutu i doszliśmy do wniosku , Ŝe nie będziemy go zmieniać. 

UwaŜam, Ŝe nie ma sensu powoływania takiej komisji.. 

Przewodniczący RM – Andrzej Nadolski 

W trakcie szkolenia ustaliliśmy, Ŝe nie przystępujemy do zmiany statutu, a powołujemy zgodnie z 

obowiązującym statutem komisje, które później ewentualnie przyjrzą się tematowi. 

Radna – L. Karczyńska 

Skoro nie ma chętnego do pracy w komisji, uwaŜam, Ŝe jest za wcześnie na podjęcie tego 

zagadnienie. Do tego tematu naleŜy wrócić w przyszłości. 
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Przewodniczący RM – Andrzej Nadolski 

Nie wiem, czy mój wniosek będzie miał podstawy z punktu widzenia prawa. W zadaniach Komisji 

Oświaty moŜna by wprowadzić zapis, Ŝeby komisja ta zajęła się zmianami w statucie. 

Radca Prawny - Dionizy Szwedowski 

Nie bardzo . 

Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski poddał pod głosowanie 

wniosek Lilii Karczyńskiej w sprawie odłoŜenia prac nad statutem na okres późniejszy i zdjęcia 

tego punktu z porządku obrad. 

Rada Miejska przyjęła powyŜszy wniosek przy 12 głosach „za” i 3 wstrzymujących się, 

wobec powyŜszego nie podjęła uchwały w powyŜszej sprawie. 

 Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej stanowi zał. Nr 8 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 10 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Związku Gmin 

Ziemi Nowomiejskiej dokonał przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski. 

Radni zgłosili spośród siebie następujących kandydatów na przedstawicieli do Związku Gmin 

Ziemi Nowomiejskiej : 

- Marcin Deja,  

- Bogdan Cieplak, 

którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Związku Gmin Ziemi Nowomiejskiej. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 głosach „za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 

UCHWAŁA Nr III/9/06 – stanowi zał. Nr 9 do protokołu . 

zAd. pkt. 11 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Miasta Nowego 

Miasta Lubawskiego na Walne Zebrania Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza 

Drwęcy dokonał przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski. 

Radny Adam Kłosowski  zgłosił następujących kandydatów na przedstawicieli do Miasta Nowego 

Miasta Lubawskiego na Walne Zebrania Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza 

Drwęcy : 

- Burmistrza Miasta – Alinę Kopiczyńską, 

- Przewodniczącego Rady Miejskiej – Andrzeja Nadolskiego, 

którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Miasta Nowego Miasta Lubawskiego na Walne 

Zebrania Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 głosach „za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 

UCHWAŁA Nr III/10/06 – stanowi zał. Nr 10 do protokołu . 

 

Ad. pkt. 12 

Wprowadzenia do tego punktu porządku obrad dokonała Burmistrz Miasta – Alina 

Kopiczyńska stwierdzając: przejmując urząd zostałam poinformowana przez ustępującą panią 

Burmistrz o sporządzeniu ekspertyzy budowlanej, która nakazywała zamknięcie kładki na rzece 

Drwęcy, łączącej ulicę Piastowską z ulicą Wodną. Był tam rzeczywiście ostro postawiony zakaz 

zamknięcia ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców. Nie mogłam zlekcewaŜyć tego zalecenia, 

stąd starałam się jeszcze zebrać więcej informacji dot. stanu technicznego. Został złoŜony wniosek 

o ewentualną opinię nadzoru budowlanego, który teŜ przychylił się do takiego stanowiska, Ŝeby 

wyłączyć tę kładkę z ruchu pieszych. Ponadto wydane zostało zarządzenie burmistrza. Dzisiaj juŜ 

mogę powiedzieć, Ŝe jutro kładka będzie wyłączona z ruchu. Jest odpowiednio wykonane 

oznakowanie, są obwieszczenia dla mieszkańców miasta. W najgorszym wypadku kładka moŜe 

być nieczynna do jesieni ze względu na sposób i tok podejmowania pewnych decyzji, czyli 

zlecenia przygotowania architektonicznych rozwiązań , wybrania firmy, która ma wykonać pewne 

elementy a później ich wykonania. Biorąc pod uwagę , Ŝe mamy akurat zimę, wysoki stan rzeki 

Drwęcy , a więc sama przyroda zmusza nas, Ŝebyśmy podeszli do tego z duŜym pietyzmem  

i zastanowili  się nad ewentualnymi konsekwencjami. Nie mogłam pozostać obojętna  na 

wskazania nadzoru budowlanego jak i wskazania rzeczoznawcy. Ze swojej strony deklaruję , Ŝe 

uczynię wszystko, aby przyjrzeć się innym  moŜliwościom uruchomienia przejścia na drugą stronę 

miasta i postaram się o jak najszybszy wariant ponownej ekspertyzy, aby sprawdzić czy takie same 

stanowisko będzie innego rzeczoznawcy w kwestii stanu technicznego kładki. MoŜe będzie 

wskazanie takie, Ŝe uda się dokonać remontu o czym obecnie nie wiemy.  

Radny – A. Straus 

Chciałbym panią burmistrz prosić , aŜeby zezwolić społeczeństwu na przejście przez okres świąt. 

Przewodniczący RM – Andrzej Nadolski 

Ekspertyza wyraźnie mówi, Ŝe stan kładki grozi katastrofą budowlaną. Myślę, Ŝe pani burmistrz 

nie moŜe brać odpowiedzialności na swoje barki, gdyŜ katastrofy się zdarzają. 
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Radny –J. Oelberg 

Czy dokonano sprawdzenia, czy osoba , która przygotowała orzeczenie techniczne posiada 

uprawnienia budowlane ? 

Burmistrz – A. Kopiczyńska 

Tak sprawdzono, posiada uprawnienia budowlane. Potwierdził to nadzór budowlany. 

Przewodniczący RM – Andrzej Nadolski 

W tym miejscu ubolewam, Ŝe sprawa kładki była juŜ rozpatrywana za kadencji pana Witolda 

Lendziona i dlaczego pozostawiono tak powaŜny problem dla nowej władzy. Tutaj pani burmistrz 

nie ma innego wyjścia, tylko moŜe zrobić to co zrobić musi. Większym problemem jest, Ŝe na to 

zadanie nie ma zaplanowanych pieniędzy w budŜecie, a jest to kwota rzędu 200.000zł. 

Burmistrz – A. Kopiczyńska 

Zmieniły się nieco uwarunkowania i nasza świadomości co do konieczności podejmowania juŜ 

teraz w tym względzie decyzji. Jak mówiłam będziemy jeszcze dyskutowali i pewne rzeczy mogą 

wyniknąć, które wykluczą potrzebę podejmowania decyzji o samej budowie kładki. 

Proponuję, Ŝeby to ewentualnie odłoŜyć na przyszłość do czasu większej świadomości.  

To jest tylko opinia. 

 Z kolei przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt opinii w powyŜszej sprawie. 

 Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 głosach „za”) przyjęła opinię w tej sprawie. 

Opinia stanowi zał. Nr 11 do protokołu. 

 

         Sekretarz  obrad:                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

      /Ryszard Kordalski/                                                          /Andrzej Nadolski/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


